
RADA GMINY
R:::TKÓW Protokół Nr X/2015

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 15 października 2015 r.

Sega otworzył Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Mietków Andrzej Pietruszka słowami
"Otwieram Sega Rady Gminy Mietków", przywitał wszystkich zebranych Józefa żlygadło --
przedstawiciela lzb Rolniczych, Mirosława Stawskiego Dyrektora GOK w Mietkowie, Roberta
Batora - Z-cę Komendanta Policji w Kątach Wrocławskich, projektantów studium, których
przedstawiła Agnieszka Wesołowska -- Insp. ds. Budownictwa oraz sohysów i radnych , na podstawie
listy obecności stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad:

Otwarcie Seqi.
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 1 8 września 201 5 r.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 5 rok.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność dyrektora Gimnazjum w
Mlietkowie.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Gimnazjum w
Mietkowie związane z łamaniem zapisów ustawy o systemie oświaty, Karty Nauczyciela i
rozporządzeń ministra do w.w. aktów.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Rewizyjnel do rozpatrzenia skargi na brak
wydanego w odpowiednim terminie zarządzenia Dyrektora Gimnazjum w Mietkowie w
sprawie Rady Pedagogicznej, która odbyła się 3 1.08.2015 r. oraz zawiadomienia skarżący o
przesunięciu terminu rozpatrzenia skargi.
Rozpatrzenie uwag do projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Mietków, nieuwzględnionych przez Wójta Gminy Mietków.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Mietków.
Infomlacja Wójta Gminy Mietków o stanie realizadi zadań oświatowych w gminie za rok
szkolny 2014/20 15.
Z-ca Przewodniczącego -- A. Pietmszka poinformował, że temat ten został przedstawiony i
przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu komigi Rady.
Oraz, że do porządku obrad wprowadza się dwa dodatkowe punkty:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wójtowi Gminy Mietków na wynajem lokalu
użytkowego położonego w budynku przy ul. Kolejową 37 w Mietkowie na czas
meoznaczony.
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminu Rady Społecznej Gminnego Ośrodka
Zdrowia w Mietkowie.
Wnioski i interpelacje radnych.
Sprawy różne.
Zamknięcie sagi.
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W związku z v\wprowadzeniem zmian w porządku obrad Z-ca Przewodniczącego
zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

Pietruszka

Głosowało 15 radnych -- oddano 1 5 głosów ,,za"
Z-ca Przewodniczącego -- stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie

Z-ca Przewodniczącego Rady stwierdził, że radni zapoznali się z protokołem z poprzedniej sesji
Rady Gminy. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu bez odczytywania.

Ad 2

Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za",
Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie
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Przed przystąpieniem do omawiania porządku obrad głos zabrał dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury
w Mietkowie -- Mirosław Stawski, który poinfomlował o organizowanym w dniu 22.10.2015 r. Dniu
Seniora. Przedstawił program obchodów tego święta i zwrócił się z prośbą do sołtysów i radnych o
rozpropagowanie plakatów oraz zaprosił do wzięcia udziału w uroczystości.

Następnie w związku z tym, że na sesji obecni są projektanci studium, Z-ca Przewodniczącego RG
zwrócił się do radnych o wyrażenie zgody na zmianę kolejności punktów porządku obrad, tzn.
omówić obecnie pkt. 7 i 8. Radni wyrazili zgodę.

Rozpatrzenie uwag do projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Mietków, nieuwzględnionych przez W(8ta Gminy Mietków.

Pani Irena Gruszek -- projektant przedstawiła procedurę podjęcia uchwały tzn. przed podjęciem
uchwały należy przegłosować każdą nieuwzględnioną przez Wójta uwagę.
Poinformowała, że do studium przystąpiono w styczniu 2013 r., a w grudniu 2014 r. została
podjęta uchwała. Nadzór prawny Wojewody zakwestionował ustalenie studium, w którym
było dopuszczenie instalacji wytwarzające energię o mocy powyżej 1 00 kW iw marcu 2015 r.
podjęta została uchwała uchylająca. Zostało to skorygowane i wystawione do publicznego
wglądu, a w międzyczasie wpłynęły mapy z RZGW w sprawie zagrożenia powodzią i znowu
trzeba było korygować i trzeci raz wyłożyć do publicznego wglądu -- ostatnie wyłożenie od
6.08.2015 r. do 4.09.2015 r. i po rozpatrzeniu uwag następuje podjecie uchwały. Nadzór
Wojewody wymaga przed uchwaleniem studium przegłosowanie każdej uwagi.
Pani 1. Gruszek kolejno przedstawiała uwagi omawiając każdą i radni przegłosowali:
-Wojciech Lichwa - nieuwzględniona w części lasu - jednogłośnie
- gmina Mietków nieuwzględniona w części -- to co jest wodą --jednogłośnie,
- Eurovia - cypel w Borzygniewie nieuwzględnione w części wody 14 głosów ,,za" il
głos ,,wstrzymujący się" ,
- Elżbieta Kozak nieuwzględniona w części -- wielkości działek - 13 głosów ,,za" 2 głosy
,,wstrzymuyące się'
- Dolnośląski Zespół Parków Krajobrazowych --jednogłośnie
- Z-d Wykonastwa Sieci Elektrycznych -- Rzeszów Sp. zo.o. - jednogłośnie
- Zdzisław Dziubiel -- nieuwzględniona w części wody cypel --jednogłośnie,
- Ryszard Rolek - 14 głosów ,,za" l głos ,,wstrzymujący się
- Romuald Margol - nie uwzględniono z uwagi na to, że na cyplu nie ma miejsca na
wybudowanie budowli o wysokości 35 m --jednogłośnie,
- Wacław Parka -- uwaga złożona po terminie jednogłośnie,
- Dolnośląski Zespół Parków Krajobrazowych --jednogłośnie,
- Paweł Paszkowski -- uwaga złożona po terminie jednogłośnie,
- Wioleta Brandys - zabudowa jednorodzinna z usługami -- tereny te są własnością lasów,
musiałaby być zgoda lasów jednogłośnie,
- Dolnośląski Zespół Parków Krajobrazowych -- jednogłośnie,

Ad 7

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Mietków.
Po rozpatrzeniu uwag nieuwzględnionych przez Wójta projekt uchwały przedstawiła Agnieszka
Wesołowska -- insp. ds. budownictwa

Ad 8

Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za"
Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że protokół został przŃęty jednogłośnie



Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 5 rok.
Ze względu na nieobecność Skarbnika Gminy -- Rekiny Ozgi, Wójt -- Adam Kozarowicz
przedstawił dodatkowe zmiany do ujęcia w projekcie uchwały i Wjaśnił, że 5 300, zł.
(4000,00 z Urzędu Marszałkowskiego i 1300,00 z Urzędu gminy) - przeznacza się na naukę
tańca w Ujowie -- uczestniczą tam również dzieci z Wawrzeńczyc i ze Straży.
W załączniku nr 2 w $ 6210 dział 400 wprowadza się zmianę zamiast kwoty 102 684,00
kwota 108 000,00 - ze względu na potrzebę zakupu przepływomierza do oczyszczalni.
Następnie przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych -- oddano 15 głosów ,,za"
Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że uchwała została podjętajednogłośnie.

Ad 3

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Dyrektora Gimnazjum w Mietkowie.
Stanowisko komisji Rewizynej przedstawiła Anna Bramka -- członek Komiqi Rewizyjnej

- Projekt uchwały przedstawił Paweł Wacłauek -- przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Ad 4

Głosowało 1 5 radnych oddano 13 głosów ,,za" i2 głosy ,,przeciw"

Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów.

Ad 5

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Gimnazjum w Mietkowie związane z
łamaniem zapisów ustawy o systemie oświaty, Karty Nauczyciela i rozporządzeń ministra do w.w.
aA LU w.

Stanowisko komisji Rewizyjnej przedstawiła Anna Bramka -- członek Komigi Rewizgnej

Projekt uchwały przedstawił Paweł Wacławek przewodniczący Komigi Rewizyjnej

Głosowało 15 radnych -- oddano 13 głosów ,,za'' i2 głosy ,,przeciw"

Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów.
Ad 6

Uchwała w sprawie przekazania Komiqi RewizŃną do rozpatrzenia skargi na brak wydanego w
odpowiednim terminie zarządzenia Dyrektora Gimnazjum w Mietkowie w sprawie Rady
Pedagogicznej, która odbyła się 3 1 .08.201 5 r. oraz zawiadomienia skarżącej o przesunięciu terminu
rozpatrzenia skargi.

Projekt uchwali' przedstawił Paweł Wacławek -- przewodniczący Komigi Rewizyjnej

Głosowało 15 radnych oddano 13 głosów ,,za" i2 głosy ,,przeciw''

Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów.

Ad 10.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Wqtowi Gminy Mietków na wynajem lokalu użytkowego
położonego w budynku przy ul. Kolejowej 37 w Mietkowie na czas nieoznaczony.

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy -- Ireneusz Słoma

Głosowało 15 radnych -- oddano 14 głosów ,,za" il głos ,,przeciw"

Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów.
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Ad ll
Uchwała w sprawie zatwierdzenia regulaminu Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w
Mietkowie.

l.Słoma Wlaśnie, że na poprzedniej Seqi Rada Gminy powołała Radę Społeczną Gminnego
Ośrodka Zdrowia, która na swoim posiedzeniu opracowała regulamin. Zgodnie z ustawą Rada
Gminy zatwierdza ten regulamin.

Polański Kazimierz radny -- uważa, że pkt 10, który mówi, że członkowie rady obowiązani
są do zachowania tajemnicy - powinien być skreślony

1. Słoma Wjaśnił, że Rada Gminy nie może zmienić regulaminu, ponieważ regulamin uchwala
Rada Społeczna, a Rada Gminy go tylko zatwierdza, albo nie zatwierdza. Powiedział, że
docenia podejrzliwość radnego, ale tu nie chodzi o utajnienie wszystkiego, jest protokół, który
jest jawny i zgodnie z ustawą o informacji publiczno każdy może żądać udostępnienia. Tu
chodzi o zachowanie tajemnicy, co do informacji, które są danymi chronionymi i wrażliwymi
i ten zapis tego dotyczy..

Głosowało 15 radnych -- oddano 13 głosów ,,za" il głos ,,wstrzymujący się", l głos "przeciw"

Z-ca Przewodniczącego stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów.

Ad 12

Wnioski i interpelacje radnych

Helena Artymowicz -- Przewodnicząca Rady Gminy -- stwierdziła, że od kilku lat nie były
malowane części placu zabaw. Zwróciła się o pomalowanie przed okresem zimowym, w celu
zabezpieczenia przed niszczeniem.

Jerzy Kuriata -- radny -- zaproponował aby zakupić materiał, a mieszkańcy pomaluje, bo my
nie mamy pracowników, którzy by to zrobili.

Jerzy Franczyk -- powiedział, że wydaje mu się, że to było malowane, ponieważ Pani Sołtys
brała drewnochron

Wqt - stwierdził, że nie można było tego malować w lecie, ponieważ dzieci sie tam bawiły.
Zaproponował, aby sołtysi po uzgodnieniu z P. Franczykiem, kupili drewnochron i w swoim
zakresie pomalowali.

J. Franczyk -- powiedział, że sohysi zwracają się do niego, idą do Komexu i zakupuyą
odpowiednią ilość drewnochronu.

A.Brat3ka -- jeżeli coś się zepsuje na placu zabaw, kto ma to naprawiać. Pan Franczyk
powiedział kiedyś, żeby wieś zaplanowała sobie to w ramach środków Funduszu Sołeckiego -
prosi aby było dla wszystkich jednakowo, bo jak słyszę jedne wsie mają z pieniędzy
gminnych, a my mamy planować w Funduszu Sołeckim.

Janusz Albert poruszył sprawę drogi, która była robiona, koło pana Gawłowicza stwierdził,
że została wykorytowana ijest gorze zrobiona niż była

Wójt -- stwierdził, że to nie jest skończone, będzie zaklinowana materiałem, który jest
przygotowany i złożony na cmentarzu. Zawałowanie w obecnym stadium nie zda egzaminu,
dopiero po zaklinowaniu tym materiałem.

Łącz Ryszard Z-ca Przewodniczacego zvnócił się do Komendanta Policji w sprawie
zapytania złozonego na poprzedniej segi odnośnie dewastacji przystanku

Następnie poruszył sprawę zbiórki śmieci wielkogabarytowych -- powiedział: że należy
zmobilizować fimlę zbierające aby zbierali sprzed domów mieszkańców. W Maniowie
Wielkim powiedzieli, że nie będą jeździć od domu do domu bo szkoda paliwa. Uważa, że nie
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będą mieszkańcy zwozić wjedno miejsce na wsi np. wersalek, lodówek czy innego sprzętu

Zwrócił się róvmież do Pana J. Franczyka w sprawie lustra w Maniowie Wielkim

K. Polański - zwrócił się w imieniu mieszkańców ul. Ogrodowej i Chłopskiej aby zrobić
przejścia dla pieszych - koło transformatora i na plac zabaw

A. Pietruszki -- Z-ca Przewodniczącego poparł wniosek radnego Polańskiego

Jan Bajserowicz radny -- w związku z tym, że 3 razy w tygodniu karetka zabiera go na
dializy, zwrócił się z prośbą o ustawienie lustra -- w okolicy skrzynek pocztowych, ponieważ
Wjeżdżając z jego poseqijest problem, bo ulicajest niewidoczna.

A. Brańka radna -- ponowiła wniosek z poprzedniej segi o przycięcie gałęzi na drodze w
kierunku Kraskowa

P. Waclawek -- radny -- zwrócił sie z prośbą o zamontowanie lustra w Maniowie Małym, już
rok nie ma tego lustra

J. Franczyk lustro było tam ustawione, jak były krzaki.

J. Albert zwrócił się o obcięcie gałęzi dębu na rozwidleniu w Proszkowicach, koło stanicy
rybackiel .

Ad 13

Sprawy różne.

A.Pietruszka -- Z-ca Przewodniczącego poinformował, że v\l)łynęło pismo mieszkańców wsi
Borzygniew o zabezpieczenie środków w budżecie na 2016 rok (na zadania wymienione w
piśmie) -- przedstawił pismo. Stwierdził, że takich pism wpłynie więcej. Zostaną one
przekazane do Komigi Budżetowej i będą przeanalizowane.

Ad 14.

Wzwiązku z wyczerpaniem tematów A. Pietruszka
,,Zamykam Sesję Rady Gminy Mietków"

Z-ca Przewodniczącego zamknął seqę słowami

Protokołowała
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Helena Ałtyrnowicz


